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Abstract (en)
Device for damping vibrations, for an implement comprising a gripping handle (1) and a striking head (3, 4), in which the handle has a rigid tubular
sleeve (11), coaxial with the handle (1), characterised in that this sleeve (11) is connected to the handle (1) by a viscoelastic material (12) of nought
point two to three millimetres (0.2 to 3 mm) thickness which is held by the sleeve (11) on the handle (1). <??>Application: golf clubs. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif amortisseur de vibrations, pour instrument comprenant un manche de préhension (1) et une téte de frappe (3,4), dans lequel le manche
présente un manchon tubulaire (11) rigide, coaxial au manche (1), caractérisé en ce que ce manchon (11) est relié au manche (1) par un matériau
visco-élastique (12) de zérodeux a trois millimétres (0,2 a 3 mm) d'épaisseur qui est contraint par le manchon (11) sur le manche (1). Application :
clubs de golf <IMAGE>
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